



**DUBAI, UAE: JUNE 21, 2017
FOR IMMEDIATE RELEASE**

TONI&GUY LAUNCHES NEW SALON IN DUKES HOTEL, THE PALM JUMEIRAH, DUBAI

Multi-award winning hairdressing brand, **Toni&Guy**, is thrilled to announce the launch of its latest salon in the UAE, with a new branch set within Palm Jumeirah, Dubai. Teaming up with luxury hotel DUKES DUBAI to provide clients with a cutting-edge experience, the salon – alongside the renowned hotel – combines a strong sense of British values, offering the utmost in quality and service.

Ideally located on the trunk of the Palm Jumeirah, no longer do Dubai's style-savvy set need to head Downtown to get a unique cut and colour by the internationally trained hair heroes at **Toni&Guy**. With over 50 years of experience in haircare and superior client service, **Toni&Guy** continues to offer its signature services within the new branch for both men and women. Expect expert colouring, styling and cutting, hair treatments and extensions, shellac and acrylic nails, and even eyelash extensions for the ladies. The internationally trained and educated team delivers the finest hair care advice with complementary consultations, bringing global proficiency from its well-established teaching programme.

Attracting trendsetters from around the globe, and providing customers with the all-important 'edge', **Toni&Guy's** carefully selected new branch comes after increasing demand for a new Dubai location. With convenient and complimentary valet parking and within easy reach of the Marina, Emirates Hills, The Greens, JLT and Umm Suqeim, there's even more incentive to stay stylish with the latest runway or classy classic looks.

To celebrate the opening, Toni&Guy will be offering a generous 25% discount off appointments for cut and colour (when booked together) and eyelash extensions (previously AED600, now AED450), throughout June, July and August.

The official haircare range of London Fashion Week, label.m, is also available to purchase within the new salon – an award-winning fashion-inspired collection of products and styling tools developed by professional stylists for everyday use. Gift vouchers are also available for purchase.

For appointments at **Toni&Guy** Palm Jumeirah, please call +971 (0)4 512 9292.

For more information on label.m or Toni&Guy, including reviews, interviews, prices and high-resolution images, please contact:

Roberta Flanagan

Senior PR Executive

M +971 (0)55 442 3011

E roberta@aziza-communications.com

Diala Ziadeh

Senior PR Executive

T +971 (0)55 442 3012

E diala@aziza-communications.com



دبي، الإمارات العربية المتحدة: 22 يونيو 2017

للنشر الفوري

افتتاح صالون TONI&GUY الجديد في فندق DUKES في نخلة جميرا دبي

يعلن صالون TONI&GUY الحائز على جوائز عديدة في مجال تصفيف الشعر عن افتتاح صالونه الجديد في الإمارات في فندق DUKES الفاخر في نخلة جميرا دبي، حيث ستحظون هناك بتجربة مثيرة ذات طابع بريطاني يتميز بالجودة والرقى.

بفضل موقعه المميز الكائن في أول نخلة جميرا لن يضطر عشاق الأناقة للتوجه إلى مركز المدينة حيث الآن بإمكانهم الحصول على تسريحة شعر فريدة في صالون TONI&GUY بإشراف مصفي شعر محترفين بخبرة عالمية. بخبرة تزيد عن 50 عاماً في مجال العناية بالشعر والخدمة الراقية يواصل صالون TONI&GUY تقديم خدماته المميزة في الفرع الجديد الذي يستقبل الرجال والسيدات معاً. وتشمل هذه الخدمات تلوين وتصفيف وقص الشعر بالإضافة إلى علاجات الشعر وتركيب الوصلات، وخدماته لا تقتصر فقط على العناية بالشعر وإنما تشمل أيضاً العناية بالأظافر إذ يتوفر طلاء الشيلاك والأكريليك وتركيب الرموش للسيدات. كما يقدم هذا الفريق ذو الخبرة العالمية أفضل النصائح فيما يخص العناية بالشعر بالإضافة إلى استشارات مجانية.

بعد أن أصبح صالون TONI&GUY وجهة أساسية وعالمية لكل أصحاب الذوق الرفيع الباحثين عن أحدث الصيحات العصرية قرر الصالون افتتاح هذا الفرع الجديد في دبي نظراً للإقبال المتزايد عليه في المنطقة وسيكون على مسافة قريبة من المارينا وتلال الإمارات والحدائق وأبراج بحيرات جميرا وأم سقيم وتتوفر فيه خدمة صف السيارات مجاناً، الآن لديكم حافظ أقوى لاتباع آخر صيحات الشعر والحصول على إطلالة أنيقة.

يقدم صالون TONI&GUY بمناسبة افتتاح الفرع الجديد خصم 25% على خدمات قص وتلوين الشعر (عند حجزها معاً) وتركيب الرموش (السعر السابق 600 درهم والآن 450 درهم) وذلك خلال شهر يونيو ويوليو وأغسطس.

بإمكانكم شراء مستحضرات label.m للعناية بالشعر المعتمدة في أسبوع الموضة في لندن من الصالون الجديد، وهي مستحضرات حائزة على جوائز ومستوحاة من أحدث خطوط الموضة مطورة من قبل خبراء تصفيف الشعر للاستخدام اليومي. وتتوفر كذلك قسائم الهدايا.

لحجز المواعيد في صالون **TONI&GUY** نخلة جميرا، الرجاء الاتصال على الرقم +971 (0)4 512 9292.

للمزيد من المعلومات حول label.m أو TONI&GUY بما فيها تجربة الخدمات والمقابلات والأسعار والصور عالية الجودة الرجاء التواصل مع:

روبيرتا فلاناغان

Senior PR Executive

M +971 (0)55 442 3011

E roberta@aziza-communications.com

ديالا زيادة

Senior PR Executive

T +971 (0)55 442 3012

E diala@aziza-communications.com